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Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig 

 

 

 

 

Afwezig 

 

Extra aanwezig 

 

19 maart 2019 

19.30 uur 

De Markt, gemeentehuis Schagen 

Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), J.Th. Kröger (JESS), J. van de Beek 

(VVD), W.P. Rijnders (SP), S.M. Lensink (CDA), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), F. Teerink 

(DS), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), L.A.J. Riteco (GroenLinks), J.C. Schrijver (plv. PvdA), H. 

Vogel (plv. D66), mevrouw E. Zwagerman (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging) 

 

mevrouw M.A. Leijen (PvdA), F.N.J. Jansen (D66) 

 

Ingo Kroon (VVD), Mevrouw Groot, de heer Eke 

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

 Mededelingen griffier: 

- Voorgesteld wordt om een vaste commissie geloofsbrieven in te stellen voor het 

benoemen van steunfractieleden. Het gaat om de heren Wang, Piket en Vonk als lid 

en mevrouw Ligthart als plaatsvervangend lid. 

Het presidium gaat hiermee akkoord. 

- Nog niet alle fractievergoedingen 2018 zijn aangeleverd. Graag hier aandacht voor. 

- Tijdens de vorige vergadering is gesproken over de technische vragen. Notubiz heeft 

een module om alle vragen te monitoren en te archiveren. Afgesproken wordt deze 

module als proef af te gaan nemen. 

 

Mededelingen burgemeester: 

- Iedere gemeenschappelijke regeling heeft 2 raadsrapporteurs. Dit geldt echter niet 

voor de bovenregionale organisaties De Kop Werkt en Holland boven Amsterdam. 

Het college zou het fijn vinden als voor deze beiden organisaties samen 2 

raadsrapporteurs benoemd worden. In de toekomst kan dit bijvoorbeeld ook gelden 

voor de regionale energieopgave. 

Het presidium stemt in met het aanstellen van raadsrapporteurs. De fractievoorzitters 

geven namen van kandidaten door aan de griffie. Tijdens het volgende presidium 

zal een besluit worden genomen. 

 

 Mededelingen Rekenkamercommissie: 

 Er zijn geen mededelingen. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 5 februari 2019 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

5. Openstaande toezeggingen 

 De openstaande toezeggingen worden doorgenomen. 

 

6. Opstellen conceptagenda raad d.d. 2 april 2019 

De conceptagenda wordt doorgesproken.  
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7. Evaluatie raadsvergadering 19 februari 2019, oordeelsvormende vergadering 12 maart 

2019 en beeldvormende vergaderingen: 11 februari Waldervaart, 25 februari Huisvesting 

arbeidsmigranten, 4 maart Veilig Thuis, 11 maart Lokale inclusie agenda 

 Raad 19 februari: 

Gesproken wordt over: 

- Een aantal raadsvoorstellen. 

- Gedrag/houding tussen raadsleden onderling. 

- Proces raadsvoorstel Buitenvaert: De voorzitter zegt toe na te vragen of bij een 

dergelijk voorstel over het onderdeel toestemming raad voor het indienen van 

bezwaar losgekoppeld kan worden en op een later tijdstip kan worden behandeld. 

Dit in verband met de termijnen. 

 

Oordeelsvormende vergadering 12 maart: 

Gesproken wordt over: 

- De rol van de voorzitter. 

- Omgang met insprekers. 

De voorzitter vraagt aan mevrouw Groot en de heer Eke hoe zij hun inspraak met 

betrekking tot Weelweg 15 hebben ervaren. Beide vertellen hun ervaring. 

- Oordeelsvormende vergadering niet meer aanduiden als commissie. 

- Punten geagendeerd door fracties: hierbij goed aangeven waarom deze worden 

geagendeerd en wat er van de oordeelsvormende vergadering wordt verwacht. 

Afgesproken dat de agendacommissie hier goed op zal letten. 

 

Beeldvormende vergadering 11 februari Waldervaart: 

 Gesproken wordt over: 

- De communicatie zowel richting bewoners als leden klankbordgroep. 

 

Beeldvormende vergadering 25 februari Huisvesting arbeidsmigranten 

Gesproken wordt over: 

- Input vanuit de fracties. Hier is wel omgevraagd maar weinig reactie ontvangen. 

- Zowel voor- als tegenstanders waren uitgenodigd, maar tijdens de avond was hier 

niet zo veel verschil tussen. 

- Voor gastsprekers die belangeloos komen zou het mooi zijn een presentje te kunnen 

overhandigen namens de raad. Toegezegd wordt dat hier naar gekeken gaat 

worden. 

 

Beeldvormende vergadering 11 maart Inclusie agenda: 

 Gesproken wordt over: 

- De opdracht waarmee de groepjes uit elkaar gestuurd werden. Hiervan zijn 

verslagjes gemaakt. 

- Avond was abrupt afgelopen. 

- Over het algemeen is de conclusie dat de beeldvormende vergaderingen steeds 

beter worden. 

- De heer Teerink is bezig met het maken van een initiatiefvoorstel. Hij zal hierover 

contact met de griffie opnemen. 

 

Beeldvormende vergadering 4 maart Veilig thuis: 

 Gesproken wordt over: 

- Goede, duidelijke uitleg. 

- Alle beeldvormende vergaderingen worden georganiseerd vanuit de organisatie of 

de raad. Opletten bij persberichten dat er geen partijnamen worden genoemd. 

 

8. Afvaardiging raad in werkgroepje fonds Zonneparken 

De heer Wang en de heer Bakker hebben kenbaar gemaakt vanuit de raad betrokken 

te willen worden bij deze werkgroep. Het presidium stemt hiermee in. 

  

9. Behandeling Nota van Uitgangspunten begroting 2020 

Mevrouw Zwagerman geeft een toelichting op de mogelijke manier van het behandelen 

van de Nota van Uitgangspunten begroting 2020. 

 

 Afgesproken wordt dat alle fracties hun opmerkingen per mail doorgeven aan de griffie. 

 

10. Jaarverslag 2018 Gemeenteraad en griffie 

Het verslag wordt doorgenomen en zal op een enkel punt aangepast worden. Hierna 

wordt deze gepubliceerd op de website. 

 



 

Besluitenlijst Presidium 5 februari 2019 pagina 3 van 2 

11. Handleiding basisscan integriteit voor kandidaat-bestuurders 

Dit stuk is ter kennisname en zal bij de volgende gemeenteraadsverkiezingen opnieuw 

onder de aandacht worden gebracht. 

 

12. Rondvraag 

Mevrouw Bredewold wil weten hoe het staat met de motie over het 

regenboogzebrapad. De wethouder zou hier onderzoek naar doen, maar nu staat in de 

pers dat er geen zebrapad op de Nieuwstraat komt. Tijdens de behandeling van de 

motie is dit al aangegeven door de wethouder. Als alternatief is genoemd een 

regenboog zebrapad bij het station. 

Mevrouw Zwagerman adviseert haar tijdens de oordeelsvormende vergadering deze 

vraag aan de wethouder te stellen. 

 

De heer Vogel wil weten hoe wordt omgegaan met de bezwaren m.b.t. de Weelweg 

die zijn ingediend tijdens de oordeelsvormende vergadering van 12 maart jl. 

 Mevrouw Zwagerman legt de procedure uit. 

 

De heer Kröger wil het onderwerp “veilige oversteekplaatsen” agenderen. Hij zal per mail 

aangeven wat de bedoeling is. 

Verder wil hij weten hoe het staat met de raadscommunicatie waarover enige tijd 

geleden een bijeenkomst is geweest. 

 Mevrouw Zwagerman legt de stand van zaken uit en zegt toe dit in de gaten te houden. 

 

Naar aanleiding van de evaluatie zonneweides heeft de heer Kröger het idee dat wat 

wordt besproken in het presidium niet of niet geheel wordt teruggekoppeld met de 

fracties. Hierop wordt het volgende afgesproken: 

- Onderling elkaar er op aanspreken indien zich dit voordoet. 

- De concept besluitenlijst van het presidium wordt verzonden aan de 

fractievoorzitters. 

 

De heer Schrijver is bij Groenkapitaal aanwezig geweest en was verbaasd over het 

ontbreken van een ambtenaar of wethouder van de gemeente Schagen. Afgesproken 

wordt dat de heer Schrijver, zodra hij een uitnodiging ontvangt deze doorstuurt naar de 

griffie. 

 

De heer Van de Beek merkt op dat er in Notubiz in het archief van de vergaderingen iets 

niet goed staat. De griffie zal hierover contact met Notubiz opnemen. 

 

De heer Van de Beek merkt op dat voor de inloopbijeenkomst over het verlengde van 

de Gedempte Gracht niet alle omwonenden waren uitgenodigd. 

 

Tenslotte merkt de heer Van de Beek op van een inwoner van Schagen die een brief 

heeft geschreven over de Lidl nog geen formeel antwoord heeft ontvangen. 

 

12.  Sluiting 

 

 Griffier,                                           De voorzitter, 

 

 

Mevrouw E. Zwagerman                       Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 

 


